
Predvsem od zdravstvenih
dejavnikov bo odvisno, ali
se bo nekdanji prvi mož
novomeškega velikana
podal v kandidaturo za
Krkinega nadzornika.
Bodo mali delničarji v Krki
dobili svojega nadzornika?

DAMIJAN TOPLAK
V novomeški farmacevtski družbi
Krka so nadzorniki imenovalinomina-
cijski odbor kot komisijo nadzornega
sveta. Odbor, ki ga vodi Tomaž Kunta-
rič, sicer direktor Slovenske odškod-
ninske družbe (ta je s 15 odstotki vseh
delnic največja posamična lastnica
Krke), se je sestal v sredo ter sprejel
sklep o začetku postopka priprave
predloga za imenovanje članov nad-
zornega sveta Krke, ki bi moral biti
končan do konca aprila letos. Šestim se-
danjim nadzornikom Krke (dr. Gregor-
ju Gomiščku, Mateji Božič, dr. Drašku
Veselinoviču, Antonu Rousu, Alojzu
Zupančiču in Mojci Osolnik Videm-
šek) kot predstavnikom kapitala 21.
junija letos namreč poteče nadzorniš-
ki mandat.

Kovačič - če ne nadzornik,
vsaj pooblaščenec

Koga bo predlagala država oziroma
aktualna politika za naslednji petletni
nadzorniški mandat, se trenutno še ne
ve, a dejstvo je, da imata državna Sod
in Kad "le" 25,2 odstotka vseh delnic
Krke, slovenske fizične osebe pa prib-
ližno 45 odstotkov oziroma 47 odstot-
kov vseh delnic z glasovalno pravico.
V društvu Mali delničarji - Skupaj smo
močnejši, ki ga vodi Rajko Stankovič,
so se tako odločili, da bodo za letošnjo
skupščino organizirano zbirali glasove
delničarjev Krke, medtem ko v Krki
tega niso bili pripravljeni financirati,

kakor na primer počnejo v Mercator-
ju, Novi KBM, Gorenju in še kje. Neu-
radno smo izvedeli, da naj bi v društvu
kot kandidate predlagaliMiloša Kova-
čiča, dolgoletneganekdanjega general-
nega direktorja Krke, Adolfa Zupana,
nekdaj zaposlenega v Telekomu Slove-
nije in tudi v Zavarovalnici Tilia, ter
dr. Domna Vidmarja, ki je bil v svoji
karieri zaposlen tako v Krki kakor v
Leku.

Colarič: Vsak izvoljeni dobrodošel
Ravno imenovanje novih nadzornikov
Krke pa je razlog, da bo letos skupšči-
na delničarjev Krke sklicana že za 17.
junij, medtem ko so bile ponavadinji-
hove skupščine šele v mesecu juliju.
Ali bo 73-letni Miloš Kovačič dejan-
sko kandidiral za mesto v nadzornem
svetu Krke, naj bi bilo znano že v na-
slednjih dneh, vsekakor pa bo eden od
pooblaščencev delničarjev pri organi-
ziranem zbiranju glasov. Govori se,
da naj bi se bila Kovačič in njegov na-

slednik Jože Colarič pred petimi leti
ne razšla preveč prijateljsko, sploh, ker
naj bi bili najvišji predstavniki prejšnje
slovenske vlade pritiskali na Colariča,
naj se v Krki "znebi" Kovačiča, kajti v
nasprotnem primeru bi se oni znebili
njega.

Predsednik uprave Krke Jože Cola-
rič je včeraj pojasnil, da je imenovanje
nadzornikov stvar skupščine delni-
čarjev, torej lastnikov, se mu pa zdi
vsekakor primerno, da bi mali delni-
čarji v nadzornem svetu imeli svojega
predstavnika. O (finančni) nepodpo
ri organiziranemu zbiranju poobla-
stil delničarjev pa je Colarič dejal, da
Krka ni imela in nima takšnega pristo-
pa. Glede Miloša Kovačiča kot potenci
alnega nadzornika Krke pa, da bodo o
nadzornikih odločali lastniki in da bo
vsak izvoljeni tudi dobrodošel, je pa za-
nikal informacijo, da bi se bil moral v
Krki v času prejšnje vlade "znebiti" Ko-
vačiča, ker bi v nasprotnem primeru
bil zamenjan on sam.

Bo Miloš Kovačič, nekdanji prvi mož novomeške Krke (na fotografiji ob podelitvi
priznanj Ruske federacije na ambasadi v pogovoru z direktorjem Rika Janezom
Škrabcem, lože Colarič pa v pogovoru z Zdravkom Geržino), kandidiral za Krkinega
nadzornika? (Tit Košir)
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